
PROTOKÓŁ NR 33/13

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 18 lutego 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski.

Nieobecni usprawiedliwieni: Stanisław Schmidt. 

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki,

5. Wiesława Kuchejda,

6. Małgorzata Krysiak,

7. Alicja Tyrawa.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie  się  z  propozycją  Wytycznych  do  opracowania  projektów  organizacyjnych 

placówek oświatowych na rok 2013/2014.

3. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie prowadziła przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury M. Zielińska. 

Ad. 2 Radni zapoznali się z Wytycznymi...

Jak oświadczył p. Burmistrz jest to projekt, który będzie modyfikowany wskutek zasięganych opinii i rozmów 

z radnymi a przede wszystkim z dyrektorami placówek oświatowych.

Obecne  na  spotkaniu  p.  Dyrektor  M.  Krysiak  i  wicedyrektor  A.  Tyrawa  (SP  1)  wyraziły  zaniepokojenie 

planami dot. tej szkoły, tj łączeniem klas. Szkoła ta nie dysponuje salami, które pomieściłyby zwiększoną 

liczbę dzieci, liczne klasy wpływają na obniżenie jakości pracy szkół, wymuszają podział na grupy podczas  

zajęć językowych, komputerowych i wf co ogranicza planowane oszczędności, wreszcie prowadzi do zwolnień 

nauczycieli, co pociąga za sobą również koszty w postaci odpraw.

Dyrektor SP 3 p. H. Maniecki zaprotestował przeciw łączeniu klas trzecich (liczba wyniosłaby 34 uczniów w 

klasie).

Dyrektorzy nie zgadzają się z tą propozycją również ze względu na higienę pracy ucznia oraz rozporządzenie z 

2008 r. określające maksymalną liczebność klas (do 26 osób) w edukacji wczesnoszkolnej (klasy 1-3).

P.  Burmistrz  wspomniał  o  planie  ograniczenia  ilości  osób  zatrudnionych  w  administracji  ZSO  oraz  o 

ograniczeniu o 1 godzinę pracy przedszkola.

W  przyszłym roku  szkolnym  ze  względu  na  dużą  ilość  dzieci  pięcioletnich  nie  przewiduje  się  tworzenia 
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oddziału sześciolatków w przedszkolu publicznym.  

Ad. 3 Posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Biorąc pod uwagę dobro dziecka radni – członkowie Komisji Oświaty i Kultury zwracają się do p.  

Burmistrza, aby uwzględnił argumenty wypowiadane przez dyrektorów placówek oświatowych i zweryfikował  

liczbę oddziałów planowanych w roku szkolnym 2013/2014 w SP 1 proponowanych w pkt 2 tj. w kl. II z 2  

oddz. do 3, w kl. III z 3 oddz. do 4, w kl. IV z 2 oddz. do 3 i w kl. V z 2 oddz. do 3 oraz w SP 3: w kl. III z 1  

oddz. do 2. 

2. Ze względu na dobro dziecka radni proszą o umożliwienie respektowania zasad dydaktycznych 

podczas zajęć a szczególnie indywidualizacji (co może okazać się niemożliwe w przepełnionych klasach) oraz 

umożliwienie dyrektorom placówek oświatowych organizacji zajęć z zachowaniem norm higienicznych. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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